

MSX-Disclosure  
إفصاح - بورصة مسقط



Date: 26<sup>th</sup> January 2023

26 يناير 2023م

**Sub: Investment**

**الموضوع: استثمار**

The Company would like to inform the shareholders, investors and analysts that the Board of Directors of Oman Cables Industry SAGO in its meeting held on 25 January 2023 has approved an investment in the amount of 2,750,000 OMR with an expected return on investment in 4 years and a half.

تود الشركة إحاطة المساهمين والمستثمرين والمحللين بأن مجلس إدارة شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع. قد وافق في اجتماعه المنعقد بتاريخ 25 يناير 2023م على استثمار مبلغ 2,750,000 ريال عماني، مع عائد على الاستثمار متوقع خلال 4 سنوات ونصف السنة.

The investment will include an expansion in the production facility of aluminium conductors of its fully owned subsidiary Oman Aluminum Processing Industries SPC located in Sohar Industrial Area. The investment is amounted to 1,8 million OMR and will be financed via Group resources.

يشمل الاستثمار اجراء توسعة في خط إنتاج موصلات الألمنيوم التابع للشركة التابعة والمملوكة بالكامل الشركة العمانية لصناعات الألمنيوم التحويلية ش.ش.و. الواقعة في منطقة صحار الصناعية. تبلغ كلفة الاستثمار 1.8 مليون ريال عماني وسيتم تمويلها من المصادر المالية للمجموعة.

The other part of the investment will be amounting to 950,000 OMR covering Company's new products, diversification of products and sustainability.

اما الجزء الآخر من الاستثمار تبلغ قيمته 950,000 ريال عماني وذلك لتغطية وتنويع المنتجات الجديدة للشركة وخطط متعلقة بالاستدامة.

We will update once required about this subject

سيتم الإعلان عن أية تطورات حول هذا الموضوع

**Fabio Romeo**  
Chairman



**فابيو روميو**  
رئيس مجلس الإدارة